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Op 10 juni jl. heeft u ons vragen toegezonden over de openbare toiletten in Raalte. Hierbij ontvangt u 
de beantwoording van uw vragen. De gestelde vragen zijn tevens bijgevoegd.  
 
 
1. Is het college met ons van mening dat openbare toiletten noodzakelijk zijn in het centrum?  

Wij delen uw mening  over de problematiek en toegevoegde waarde van openbare toiletten in de 

openbare ruimte en nemen de afweging mee in de planvorming voor het Ruimtelijk kwaliteitsplan 

Centrum Raalte en het centrum van Heino.  

  

2. Is er in de toekomstvisie Stadsarrangement Raalte aandacht voor het thema openbare toiletten? 

Is het een onderwerp van gesprek met lokale ondernemers, het Toeristisch Platform Raalte en 

inwoners? 

In de toekomstvisie / het ruimtelijk kwaliteitsplan Centrum Raalte  en voor het centrum van Heino 

is er aandacht voor het thema openbare toiletten. Er is echter geen norm voor het aantal 

openbare toiletvoorzieningen in de openbare ruimte en om die reden zijn wij in gesprek met de 

ondernemers van Raalte (ROV). Lokale ondernemers, maatschappelijke organisaties (zoals de 

ouderenbond en de gehandicaptenadviesraad) maar ook bezoekers worden  uitgenodigd om mee 

te denken bij de planvorming van het ruimtelijk kwaliteitsplan. Daar is ruimte om ook dit onderwerp 

nogmaals ter sprake te brengen.  

 

3. De gemeente Haaksbergen is onlangs gestart met de actie “Nette Toilette”. (zie artikel uit 

Tubantia 10-05-2019) Hierbij worden ondernemers in het winkelgebied gestimuleerd om het toilet 

gratis beschikbaar te stellen voor het winkelende publiek, zonder verplichting tot consumptie. Is 

het college hiervan op de hoogte en welke mogelijkheden ziet het college om dit voorbeeld ook 

naar Raalte door te trekken.  

Ja, wij zijn op de hoogte van de actie “nette Toilette” en de actie spreekt ons aan. Hierover zijn we 

met het ROV in gesprek.  

 

4. Is het college het met ons eens dat er ook voor mensen met een handicap/rolstoel 

toiletvoorzieningen moeten zijn? 

(NB: Het tekort aan openbare toiletten is voor veel mensen een groot probleem. De Maag Lever 

Darm Stichting vraagt hier al geruime tijd aandacht voor. Zij benadrukken dat er in ons land ruim 2 

miljoen mensen zijn met buik- en blaasproblemen, waarvoor het een nachtmerrie is als er geen 

openbare toiletten beschikbaar zijn. Ik verwijs hierbij naar de Ibabs stukken van 22 november 

2018.) 



  

Ja, wij herkennen de problematiek, zoals dit ook in de bijeenkomst met sociaal domein eind 2018 

naar voren kwam en nemen het mee in de gesprekken met het ROV en het Ruimtelijk 

Kwaliteitsplan. (zie antwoord 1 en 2) 

 

5. Mindervalide mensen met bv rollators of gebruik makend van een rolstoel, hebben moeite om een 

geschikt toilet te vinden. Dit werd duidelijk tijdens de bijeenkomst op 2 oktober 2018 

(Netwerkbijeenkomst met winkeliers) en kennismaking met winkeliers rondom het thema 

toegankelijkheid. In hoeverre is het aspect van toiletvoorzieningen voor mensen met een 

beperking aan de orde geweest in de werkgroep centrumplan Raalte? Wat is hier de stand van 

zaken.  

Het aspect van toiletvoorzieningen voor mensen met een beperking komt aan de orde in het 

projectteam Ruimtelijk Kwaliteitsplan Centrum Raalte en we nemen dit mee in de planvorming 

voor het ruimtelijk kwaliteitsplan Centrum Raalte. Tevens zijn we met het ROV in gesprek om te 

kijken of we lokale ondernemers kunnen stimuleren hun toilet beschikbaar te stellen.  

 

Samengevat hebben wij bij de totstandkoming van het Ruimtelijk Kwaliteitsplan Centrum Raalte en 
voor het centrum van Heino aandacht voor de openbare toegankelijke toiletten. Wij hopen dat met 
deze brief uw vragen voldoende zijn beantwoord.  
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van de gemeente Raalte, 
 
 
 
 
 
de secretaris de burgemeester 
Karin Cornelissen Martijn Dadema 

 


